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دوئل تاریخی
اردوغان با قلیچداراوغلو

انتخابات سرنوشت ساز ترکیه آغاز شد
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هزینه کردن بیهوده تا کی!؟
گسترش تبعیض و امتیاز گروهی و فردی برای هر شخص 
از کیسۀ  با تخصیص منابع مالی  حقیقی و حتی حقوقی 
یا اعطای  ملت به تشکیلات به اصطلاح فرهنگی ایشان و 
امتیازات ویژۀ اقتصادی و رانت به آن و آنان، مادر فساد و 
زایندۀ تباهی هاست و مورد نقد و اعتراض جمع کثیری از 
تأثیرگذار در  و  تبعیض که غیرمفید  مردمان کشور! وقتی 
فرهنگ جامعه و افراد آن صورت می پذیرد با فساد آقازاده 
های آنان و همفکرهای مرتبط و تباهی و تحمل گرایی محض 
هم آغوش شدند، شتاب در کاهش فوری اعتماد عمومی، 
باور و مقدسات مردم و سرمایۀ اجتماعی نظام و کیان و 
درنهایت اقتدار و مشروعیت و مقبولیت آن، محصول آن 
است. حمایت مالی و سیاسی بی چون و چرا از جبهۀ پایداری 
ضد جمهوریت نظام و اسلام ناب محمدی و روحیۀ تمامیت 
خواهی و بستۀ آنان به منافع ملُک و ملت لطمات فراوانی وارد 
آورُده و آرمان های امام و انقلاب و اسلام را مختل کرده است.

جامعه و سرزمین و منابع و مسیر و سرنوشت آن متعلق 
به عموم ساکنان و شهروندان آن است و آنها هستند که باید 
بر خود حکومت کنند و با مشارکت هم، سبک و شیوۀ زندگی 
و آیندۀ خود را مطابق با اصول قانون اساسی نظام مقدس 
ایران رشید اسلامی و آیین خود ترسیم و اداره کنند نه اینکه 
حسبیه گان انقلاب، این اعضای حجتیۀ زمان، ملت را ناآگاه 
پندارد و بعنوان قیم مردم جلوی تعالی ایرانیان و ترقی ایران 
را بگیرد. بی تردید همکاری و مشارکت ملت باهوش ایران 
و به بازی گرفتن عموم اقوام ایرانی، بانوان و جوانان کشور 
و اعطای حقوق شهروندی همۀ هموطنان نازنین میهن، در 
بیمه کردن نظام و کیان و توفیق بیشتر به منافع ملُک و ملت 
و همچنین ارتقای سطح کیفیت زندگی ایرانیان با جمع کردن 
بساط خود حق پنداری و تمامیت خواهی پایدارچی های تازه 

به قدرت رسیده، تأثیرات سرنوشت ساز دارد. 

کمال الدین پیرمؤذن سرمقاله

العظمی جوادی آملی گفت: ما کشوری بزرگ و  آیت الله 
بزرگ زاده بوده ایم و وظیفه داریم بزرگوارانه زندگی کنیم، لذا 
باید امنیت مردم در تمامی حوزه های اقتصادی، اجتماعی و 

امنیتی مردم حفظ شود.
به گزارش جماران، آیت الله العظمی جوادی آملی گفت: ما 
وظیفه داریم بزرگوارانه زندگی کنیم، لذا باید امنیت مردم در 
تمامی حوزه های اقتصادی، اجتماعی و امنیتی مردم حفظ شود.

این مرجع تقلید شیعیان در دیدار رئیس جمعیت هلال 
بیان  احمر،  هلال  جمعیت  زحمات  از  تقدیر  ضمن  احمر، 
داشت: پیامبر گرامی اسلام)ص( در حدیثی می فرماید »من 
ردّ عن قوم من المسلمین عادیه ماء أو نار وجبت له الجنهّ« اگر 
آب یا آتش طغیان کند و یک عده قیام کنند و جلوی طغیان 
آب یا آتش را بگیرند و نگذارند به حیات یا مال یا حیثیت کسی 
آسیب برسد، آن ها اهل بهشت هستند، همین یک جمله یک 

قانون اساسی است برای تشکیل هلال احمر و اگر هلال احمر 
دارای چندین اصل در درون خود هست همه آن ها به این اصل 
وابسته است که »من ردّ عن قوم من المسلمین عادیه ماء أو نار 
وجبت له الجنهّ«. آیت الله العظمی جوادی آملی بیان داشت: 
صدقه دادن گاه به مال است و گاه به جان، هلال احمر یک 
نهاد مردمی است، کار این ها تنها صدقه مالی نیست، بلکه 
این ها جان خودشان را نیز تقدیم نظام و مردم می کنند و این 
بذل مال و بذل جان، این گروه را از پیش روان بهشتی کرده 

است. 
آیت الله العظمی جوادی آملی با گرامی داشت یاد و خاطره 
آتشنشانانی که در حادثه پلاسکو و دیگر حوادث مشابه جان 
خود را از دست داده اند، اظهار داشت: کار و فعالیت های هلال 
احمر، یک کار ستودنی است چرا که این ها با بذل مال و جان 
خود امنیت را به مردم هدیه می کنند و لذا هر جا که سیل 

آمد یا آتش گرفت، مردم مضطرب می شوند، ولی آن گاه که 
هلال احمر ورود می کند، همه آرام می شوند، برای همین ثواب 

فعالیت های اینها، ثواب مجاهدین فی سبیل الله است.
     آیت الله العظمی جوادی آملی بیان داشت: بهترین نعمت، 
نعمت امنیت است، اینکه وقتی حضرت ابراهیم خلیل کعبه را 
ساخت، به خدا فرمود خدایا ما کعبه را ساختیم، ولی اگر این 
کعبه شهر آبادی نداشته باشد و امنیت در آن نباشد، سودی 
نخواهد داشت، لذا تو این شهر را شهر آباد و امنی قرار بده »ربَِّ 

اجعْلَْ هَذٰاَ بلَدَاً آمنِاً«
       آیت الله جوادی آملی ادامه داد: خداوند در سوره قریش 
ابراهیم  ابرهه، در حقیقت دعای حضرت  با شکست لشکر 
امنیت  هم  ما  فرمود  که  کرد  استجابت  را  کعبه  بنیانگذار 
اقتصادی و روزی این ها را تأمین کردیم و به آن ها رونق تجارت 
عطا شد، و نا امنی را هم از این ها دور کردیم »أطَعمَهَمُ منِ جوعٍ 

وآَمنَهَمُ منِ خوَفٍ«. پس مراد از امنیت، تنها امنیت اجتماعی 
و سیاسی نیست، لذا مسئولین باید امنیت اقتصادی مردم را 

نیز تأمین کنند.
آیت الله العظمی جوادی آملی ادامه داد: ما کشوری بزرگ 
و بزرگ زاده بوده ایم و وظیفه داریم بزرگوارانه زندگی کنیم، 
لذا باید امنیت مردم در تمامی حوزه های اقتصادی، اجتماعی 
و امنیتی مردم حفظ شود.        آیت الله العظمی جوادی آملی بیان 
کرد: این افراد که با بذل مال و جان خود، سعی می کنند امنیت 
مردم را حفظ کنند، آن ها باید مطمئن باشند که هم خدا ناظر 

اینهاست و هم کار و فعالیت این ها پشتوانه دینی دارد.
آیت الله العظمی جوادی آملی در پایان یاد و خاطره شهدای 
آتش نشان و دیگر همکاران هلال احمر را که در این راه جان 
خود را از دست داده اند گرامی داشت و دعا کرد تا با شهدای 

اسلام محشور شوند.

آیت الله جوادی آملی: 

مسئولان امنیت اقتصادی مردم را تامین کنند

 کسب چهار نشان توسط بانک پاسارگاد در اجلاس طرح انتخاب ملی

درگیری همه جانبه قالیباف و جبهه پایداری بر سر مجلس آینده

اخبار

۳ اصلی که وزارت راه و شهرسازی برای خانه دار کردن 
مردم باید در دستور قرار دهد

یک عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی گفت: همه افرادی که ثبت 
نام کرده و احراز صلاحیت شده اند باید تا پایان دولت صاحب خانه شده و آورده 
آنان و بازپرداخت تسهیلات برای آنان نیز باید متناسب با وضعیت زندگی آنان 

تعیین شود.
تولید  قانون جهش  اجرای  ایسنا، درباره روند  با  اقبال شاکری در گفت وگو 
مسکن، بیان کرد: اکنون باید یک اصل، محور کار در حوزه مسکن باشد و همه 
نیز ملزم به رعایت آن شوند و آن اصل این است که برای تمام افرادی که در 
سامانه مسکن ثبت نام کرده و احراز صلاحیت شدند تا پایان دولت خانه ساخته 
شود؛ اکنون حدود یک و نیم میلیون نفر در کل کشور در این سامانه ثبت نام 

کرده و احراز صلاحیت شده اند.
وی در ادامه اظهار کرد: برای سایر مسکن هایی که تا سقف ۴ میلیون قرار 
است ساخته شود نیز باید شرایط را تسهیل کنیم تا به دست اقشار نیازمند به 
ویژه جوان هایی که به تازگی زندگی مشترک تشکیل می دهند، برسد. این عضو 
کمیسیون عمران مجلس گفت:  اولویت اول باید تحویل مسکن به کسانی باشد 
که در سامانه ثبت نام کرده اند و به هر طریقی که امکان پذیر است باید این 

اتفاق بیفتد، حال اینکه چه مسیری طی شود، دولت باید تصمیم گیرنده باشد.
اینکه  برای  کرد:  تصریح  اسلامی،  شورای  مجلس  در  تهران  مردم  نماینده 
متقاضیان صاحب خانه شوند باید دو کار صورت گیرد که ما به عنوان ناظر در 
مجلس این دو موضوع را دنبال خواهیم کرد؛ اول اینکه این افراد آورده ای متناسب 
با وضعیت مالی خود داشته باشند، دقیق نمی گوییم چه میزان اما آورده دهک 
اول با دهک پنجم صددرصد باید فرق کند. دوم اینکه قسطی که برای دریافت 

تسهیلات می پردازند باید متناسب با وضعیت زندگی آنان باشد.
وی در ادامه با بیان اینکه این سه اصل را وزارت راه و شهرسازی باید در دستور 
کار خود قرار دهد، تاکید کرد: افرادی که احراز صلاحیت شدند باید حتما خانه 
دریافت کنند. آورده آنان و بازپرداخت تسهیلات نیز باید متناسب با وضعیت 
زندگی آنان باشد. ساخت خانه نیز دو سال زمان می برد، اکنون دو سال از عمر 
دولت گذشته و لازم است که خودش را جمع و جور کند و در دو سال باقی مانده 
باتوجه به سه اصلی که گفتم برای ساخت مسکن گام بردارد. شاکری افزود: 
کسانی که در مسیر ساخت مسکن کمک نکرده و لطمه وارد می کنند باید پیگیری 
شوند. بخش هایی که در ارائه تسهیلات و زمین کوتاهی می کنند نیز باید مورد 

پیگیری قرار گیرند. دولت باید تمام ظرفیت خود را در این مسیر به کار گیرد.

مصباحی مقدم: 
امیدواریم تورم با توجه به شعار امسال مهار شود

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام و عضو شورای فقهی بانک مرکزی گفت: 
امیدواریم تورم با توجه به شعار امسال مهار شود.

به گزارش ایسنا، حجت الاسلام والمسلمین غلامرضا مصباحی مقدم در سومین 
دوره همایش ملی قرض نیکو، با تاکید بر فرهنگسازی در این بخش، گفت: قبل 
از پیروزی انقلاب اسلامی چند صندوق محدود در این زمینه داشتیم اما امروز این 

صندوق ها افزایش یافته است.
وی افزود: در جلسه ای با مقام ریاست جمهوری ایشان آرزوی دوران مسئولیت 
تولی گری آستان قدس رضوی را مطرح کردند و فرمودند آن زمان دنبال تاسیس 
بانک قرض الحسنه از منابع آستان قدس رضوی بوده اند و موافقت و همراهی 
نشد. بنده عرض می کنم اکنون میدان باز است و حضرت آیت الله مروی هم از 
انسان های خدوم و مورد اعتماد مقام رهبری هستند و همین رویه صندوق امداد 
ولایت بر اساس ارائه وام قرض الحسنه بدون کارمزد پذیزفته شده است. وی با 
تاکید بر اینکه گرفتن کارمزد شرعا مانعی ندارد، اظهار کرد: گرچه برخی فقها آن 
را مجاز نمی دانند اما نظر قالب فقها گرفتن کارمزد به مثابه مزد کار است؛ یعنی 
هزینه تمام شده خدمات که در شورای فقهی بانک مرکزی هم این موضوع را 
مورد بحث قرار دادیم و چند نکته تصویب شد. گفته شد با توجه به اینکه سخن 
از هزینه تمام شده است، این هزینه درصدی تعیین نمی شود بلکه یک هزینه 
ثابت و متغیر داریم که هزینه متغیر با تناسب مبلغ و مدت وام مانعی ندارد اما 

برای یک وام.

علیرضابیگی به خبرآنلاین گفت: »با اینکه کمیسیون اصل نود مجلس مسئول 
رسیدگی به این پرونده بوده و این پرونده آنجا سابقه داشته، اما آقای خضریان 
سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰، همان ابتدا تکذیب کرد و اعلام کرد بیگی دروغ 
می گوید! در اتصال آقای خضریان به جبهه پایداری که کسی تردیدی ندارد. اگر 
امروز رییس مجلس معتقد است که از اول متوجه شده و جلویش را گرفته، شفاف 
اعلام کند چه اقدامی برای این که دریافتی نامشروعی نصیب تعدادی شده، انجام 

داده؟
موضوع افشای شاسی بلندها که در چند هفته گذشته با تکذیب و تاییدهای 
فراوان و متضاد از سوی بهارستان نشینان همراه بود، این روزها بهانه ی تسویه حساب 
دو طیف مجلس اصول گرا تندرو را فراهم کرده و تبدیل به یک دعوای سیاسی میان 
طیف قالیباف و جبهه  پایداری شده است. در توضیح این موضوع احمد علیرضابیگی 
نماینده تبریز و آذرشهر همان کسی که نخستین بار موضوع شاسی بلندها را افشا 
کرد به خبرآنلاین گفت: »کار من در راستای وظیفه ی نمایندگی مردم و شفافیت 
و فسادستیزی بوده و اقدام خود را مبرا از اردوکشی سیاسی دو طیف مجلس بر 

سر قدرت و تصاحب صندلی های بیشتر در انتخابات پیش روی مجلس می دانم. «
این نماینده در ادامه گفت: »ششم اردیبهشت ماه که من این موضوع را اعلام 
کردم، به گمانم روز چهارشنبه بود. بلافاصله تکذیب ها از هر دو سو شروع شد. 

چهارشنبه تا روز شنبه که من به دادستانی رفتم عموم نهادها و کمیسیون های 
زیرمجموعه ی مجلس تکذیب می کردند.«

علیرضابیگی به سیاسی بازی های طیفی و جناحی بر سر این موضوع، این گونه 
واکنش نشان می دهد: »آیا آن صاحب منصب مجلس که با نماینده تماس گرفته 
و این پیشنهاد را داده، سرخود این کار را کرده؟ به اذن دیگری این کار را کرده؟ اگر 
امروز رییس مجلس معتقد است که از اول متوجه شده و جلویش را گرفته، شفاف 
اعلام کند چه اقدامی برای این که دریافتی نامشروعی نصیب تعدادی شده، انجام 
داده؟ با خاطیان چه برخوردی صورت گرفته؟ به کدام دادگاه و محکمه معرفی 
با اشاره به برخی اظهارات از هر دو گروه برای عادی سازی دریافت  او  شدند؟« 
شاسی بلند، به خبرآنلاین می گوید: »عذر بدتر از گناه.« این نماینده اصل افشاگری 
خود را غیرقابل مصادره به مطلوب توسط هر دو طیف مجلس اصولگرا می داند و 
درباره عملکرد بد جبهه پایداری در واکنش به این افشاگری حرف می زند: »با این که 
کمیسیون اصل نود مجلس مسئول رسیدگی به این پرونده بوده و این پرونده آن جا 
سابقه داشته، اما آقای خضریان سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰، همان ابتدا تکذیب 
کرد و اعلام کرد بیگی دروغ می گوید! در اتصال آقای خضریان به جبهه پایداری 
که کسی تردیدی ندارد. اگر افشاگری من موضوع هماهنگ شده ای با پایداری بود 
که ایشان می بایست از اول دامنه اش را بیشتر می کرد. نه که تکذیب کند و حتی 

قاطعانه اعلام کرد که نه این پرونده که حتی مشابه این پرونده هم در کمیسیون 
اصل ۹۰ سابقه ای ندارد! از نظر علیرضابیگی »حالا که روند طوری پیش رفته تا دلایل 
و شواهد و مدارک حکایت از آن کند که من حرف حق گفتم و از جوانب مختلف 
دارد تاییداتش می رسد«، یکباره اصل موضوع فراموش شده و تبدیل به دستمایه ی 
سیاسی و انتخاباتی گشته است: »شده دستمایه ی جبهه پایداری که در انتخابات از 

آن استفاده کند و اثبات وجود کند. به این کارها موج سواری می گویند«.
او در توضیح بیشتر موج سواری، ادامه می دهد: »این ها اصالت ندارد. اگر ریشه ای 
بود، حتما وقتی این پرونده در کمیسیون اصل نود مطرح بود، خضریان به نمایندگی 
از ملت ایران طرح موضوع می کرد، پی گیری می کرد. به آگاهی مردم می رساند. نه 
که قاطعانه تکذیب کند و بعد از مدتی که همه شواهد رسید، همین آقای خضریان 
در مصاحبه با شبکه افق بگوید که بله اتفاق افتاده و به نام نماینده و اطرافیان 

نماینده اعم از فامیل و یا دوستان شان این موضوع رخ داده است
علیرضابیگی تاکید موکد دارد که در افشاگری اش از ماجرای شاسی بلندها، بازی 
جناحی و سیاسی مدنظرش نبوده: »کار به موج سواری هایی که با هدف انتخابات 
صورت می پذیرد، ندارم. خود شفافیت در پیشگاه ملت ایران مدنظرم بود. وگرنه اگر 
طیفی اعتقادی به چیزی داشته باشد، که آن را تبدیل به بازی جناحی و سیاسی 

نمی کند.

موفقیت  کسب  به  موفق  ملی  انتخاب  طرح  اجلاس  در  پاسارگاد  بانک 
جایزه  و  استاندارد  بانکداری،  صنعت  ملی  انتخاب  برترین  حوزه:   ۴ در 
بین المللی بالاترین سطح سودآوری و امنیت در ارائه خدمات بانکی، برترین 
انتخاب نخست  و  بانکی  تأثیرگذارترین روابط عمومی در معرفی خدمات  و 

مشتریان در صنعت بانکداری گردید.
    به گزارش روابط عمومی بانک پاسارگاد؛ در بزرگترین اجلاس استراتژی های 
توسعه خدمات، تولیدات و صادرات برترین شرکت های ایران باعنوان اجلاس 
با حضور شخصیت ها و مقامات کشوری و مدیران  انتخاب ملی که  طرح 
سازمان های برگزیده در روز شنبه مورخ 23اردیبهشت ماه1۴۰2 در محل مرکز 
همایش های بین المللی صداوسیما برگزار شد، بانک پاسارگاد در چهار بخش 

موفق به کسب افتخار گردید.
نهاد  معاونت  همکاری  با   ایران  ملی  صنایع  توسعه  دبیرخانه 
ریاست جمهوری، وزارت راه و شهرسازی، وزارت صنعت، معدن و تجارت 
و سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران در راستای حمایت از 

مدیران، سرمایه گذاران و مجموعه های خدماتی و تولیدی فعال و متعهد، 
استراتژی های  توسعه  اجلاس  بزرگترین  قالب  در  را  ملی  انتخاب  طرح 
خدمات، تولیدات و صادرات برترین شرکت های ایران با رویکرد حمایت از 
تولید ملی، رفع موانع تولید و خدمات، تشویق مصرف کنندگان به استفاده از 
خدمات و محصولات ایرانی، تعامل بیشتر فعالان بخش خصوصی با یکدیگر 

و ایجاد میز تخصصی عرضه و تقاضا ویژه مدیران برگزار کرده است.
ارزیابی عملکرد سازمان ها بر اساس شاخص های  از  این رویداد پس  در 
تخصصی عملکرد و سوابق، سازمان های برتر معرفی و از ایشان تقدیر به 
برگزیده  به عنوان  حوزه  چهار  در  پاسارگاد  بانک  اساس  این  بر  آمد.  عمل 

انتخاب و جوایز ذیل به این بانک اهدا گردید:
1. نشان برترین انتخاب ملی صنعت بانکداری، 

 A+ -Security & Profitability in( 2. استاندارد و جایزه بین المللی
ارائه  در  امنیت  و  سودآوری  سطح  بالاترین   )2۰23  banking Awards

خدمات بانکی از سوی  اتحادیه اروپا،

3.  جایزه ملی برترین و تأثیرگذارترین روابط عمومی در معرفی خدمات 
بانکی،

۴.  جایزه ملی انتخاب نخست مشتریان در صنعت بانکداری 

گشایشی تازهگشایشی تازه
وابط تهران- ریاض وابط تهران- ریاضدر ر در ر
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جدال دشوار با تورم

شرح در صفحه  9

افزایش قیمت ها تا کجا پیش خواهد رفت؟

براساس تازه ترین گزارش مرکز آمار، تورم ماهیانه مسکن در اسفند ماه ۱۴۰۱ حدود ۲ درصد و تورم 
ماهیانه مسکن در فروردین ماه ۲.۲ درصد بوده است.»تاکنون دولتی نداشته ایم که تا این حد ضعیف 
عمل کرده باشد و مطلقا نتواند حتی به یک مورد از قول های انتخاباتی خود عمل کند.« این بخشی از 
اظهارات علی سعدوندی، اقتصاددان است. آن هم در شرایطی که تورم در نقطه نگران کننده ای در 
حرکت است و شرایط و سیاستی هم تاکنون از سوی دولت دیده نمی شود که امیدی به حرکت تورم 

به اعداد پایین داشت.
این در حالی است که تاکنون مقامات ارشد دولتی، وعده کنترل تورم را به مردم داده اند، اما نتیجه 
نحوه مدیریت کنونی امور در ایران، چیزی جز رشد تورم نبوده است. بنا به همین روند، کارشناسان 
اعتقاد دارند؛ راهکاری که دولت برای کنترل تورم در نظر گرفته، یک راهکار ابرتورمی است. تا الان هم 
در همان مسیر حرکت کرده و در حرکت خود پابرجا بوده  است.در همین خصوص، علی سعدوندی، 
اقتصاددان در گفت وگو با خبرانلاین درباره نرخ تورم می گوید: یک اختراعی متاسفانه در کشور ما تحت 
عنوان نرخ میانگین تورم شده است که با هدف بازی با اعداد است. نرخ تورم دقیقی که می توان از 
آمار به دست آورد، همان نرخ تورم نقطه به نقطه است.وی می افزاید: در حال حاضر تورم نقطه به نقطه 
کنونی یک چیزی در حدود ۵۵ تا ۶۰ درصد است؛ آن هم با در نظر گرفتن این نکته که برخی از کالاها 
اصلا افزایش قیمت ندارند. کالاها و خدماتی که دولت عرضه می کند مثل بنزین و حامل های انرژی، 
افزایش قیمت نداشته اند و یا افزایش قیمت شان محدود بوده است. افزایش قیمت بسیاری از خدمات 
دولتی نیز محدود بوده است.این کارشناس اقتصادی تصریح می کند: بر این اساس، آنچه که مردم لمس 
می کنند، در بخشی از سبد خانوار قیمت ها تثبیت و سرکوب شده است و تقریبا تغییر قیمت نزدیک به 

صفر است، اما در بخش دیگر سبد، قیمت ها به شدت رشد داشته است.

 سر گردنه
دستگاه پوز

 ره آورد »ال نینو« برای 
ایران

 تهمت، بیانیه و
شکایت!

بررسی سه ابهام درمورد 
کارمزدهای دستگاه های کارتخوان

 تابستان گرمتر
اما پاییز پربارش

فاز آخر جنگ قهرمانی 
پرسپولیس و سپاهان
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